



INFORMATION BULLETIN EXPERTECH

Brothers, Sisters, Siblings,

Your Committee met this week in conciliation in Kingston Ontario. We are keeping the pressure on the company as we work towards a fair agreement.

With the recommendation of the Conciliator, we have agreed to meet March 19, 20 and 21 and extended our conciliation until March 22, 2024. At that point and if we do not extend the deadline again, we will enter the 21 day cool off period.

We have, to this date, not received any information on short-term surpluses for Clerical and Craft Expertech members in regards to BCE announcements.

We will do our best to keep you informed as we continue to progress.

We are stronger together!

Solidarity,

Your bargaining committee,

Eric Johnson
Paulo Duarte
Kevin Klan
Harold Hellings
Emilio DiFrancesco
Patricia Bond

Patrick Léveillé
Pierre Tremblay
Gaétan Turcotte
Benoit Laurendeau
Jean Bacon
Natacha Duquette

Robin Dudley, National Representative

Jean-Stéphane Mayer, National Representative



INFO-NEGO EXPERTECH

Consoeurs, confrères, camarades,

Votre comité s'est réuni cette semaine en conciliation à Kingston en Ontario. Nous maintenons la pression sur l'entreprise pour obtenir un accord satisfaisant.

À la suite de la recommandation du conciliateur, nous avons convenu de nous réunir les 19 au 21 mars prochain.

Nous avons donc prolongé notre conciliation jusqu'au 22 mars 2024. Advenant que nous ne prolongeons pas à nouveau le délai, nous entrerions dans la période d'attente de 21 jours.

Nous n'avons, à ce jour, reçu aucune information sur les surplus à court terme des membres du personnel de Bureau et technicien d'Expertech en regard des annonces de BCE.

Nous ferons de notre mieux pour vous tenir informés au fur et à mesure de nos progrès.

Ensemble, nous serons toujours plus forts !

Solidarité,

Votre comité de négociation,

Patrick Léveillé

Pierre Tremblay

Gaétan Turcotte

Benoit Laurendeau

Jean Bacon

Natacha Duquette

Eric Johnson

Paulo Duarte

Kevin Klan

Harold Hellings

Emilio DiFrancesco

Patricia Bond

Jean-Stéphane Mayer, représentant national

Robin Dudley, représentant national